

## NOTULEN MEDEZEGGENSCHAPSRAAD OBS PWA

30 november 2020 / Teams-meeting

### *Aanwezig*

### *Afwezig*

**Oudergeleding (OG)** Janine Goedegebuur (JG)  
Jeannine den Hollander (JDH)  
Michel Koenen (MK)  
Maarten Kramer (MKR)

**Personeelsgeleding (PG)** Roos Stout (RS)  
Annefleur Kwakernaak (AK)  
Agnes Redert (AR)  
Stephan Paterno (SP)

**Directie** Sandra Hunnego (SH)

## **OPENING & VASTSTELLEN AGENDA**

RS opent 19:30u de vergadering.

## **BEGROTING**

SH heeft een overzicht/samenvatting van de begroting aan de MR gestuurd en licht deze toe. Door stijging van het leerlingenaantal zijn meer rijksmiddelen beschikbaar, dit is te zien in de begroting. SH licht toe hoe het personeelsbestand is opgebouwd: DIR, OP en OOP. Afgelopen jaar zijn investeringen gedaan in interieur en ICT, hierdoor zullen de investeringen in de komende jaren dus naar verwachting lager zijn. De lesmethoden voor technisch/begrijpend lezen en taal/spelling worden waarschijnlijk vervangen. Het leerlingenaantal groeit vnl. door de groei aan Donge. Werkdrukverlagingsmiddelen zijn rond juni met de MR besproken, dus worden nu inzichtelijk; de lopende maatregelen bevallen goed en zullen naar verwachting continueren de komende jaren.

MKR vraagt waarom investeringen aan huisvesting leeg zijn, SH licht toe dat dit bovenschools geregeld is. JDH vraagt naar het verschil in huisvestingslasten, SH licht toe dat dit gekoppeld is aan de groei van het aantal leerlingen. JG vraagt waar 'Overige baten' uit bestaan. SH legt uit dat dit verband houdt met de leegstand, de huuropbrengsten, en de inkomsten uit ouderbijdragen.

SH besluit met mededeling dat de gehele begroting van de SGH bij de GMR ligt.

## **SCHOOLPLAN '21-'25**

SH licht de meeste recente versie toe, RS laat deze zien via 'schermdelen'. Schoolplan is inmiddels bijna afgerond, een laatste spelling- en grammatica check wordt gedaan waarna het plan aan de MR wordt gestuurd voor akkoord.

--SH verlaat de vergadering--

MR bespreekt laatste versie en zal akkoord gaan.

## **VORIGE NOTULEN EN ACTIEPUNTEN**

Geen op- of aanmerkingen, notulen van laatste 2 vergaderingen zijn akkoord en zullen worden gepubliceerd op de website.

## **MEDEDELINGEN EN INGEKOMEN STUKKEN**

JG licht document 'Samenvatting interviews Burgemeester Van de Lindelaan' toe. Enige tijd geleden is in Zuidplas enquête gehouden onder bewoners over verkeersveiligheid. De samenvatting van deze uitkomsten is te lezen in het ingestuurde document. Dit raakt de wijk van de school en het is afwachten wat de gemeente er mee gaat doen.

## **NOTULEN GMR 16/9/20 EN 14/10/20**

MR constateert dat de notulen soms lastig zijn om te interpreteren maar roepen geen inhoudelijke vragen op.

## **GROEI DONGE**

JG heeft verzocht dit onderwerp te agenderen en licht toe dat gevoel van onbehagen leeft onder ouders: het aantal maximum leerlingen per groep voelt erg hoog. Er zijn zorgen over het verder vooruit denken: een extra kleutergroep groeit immers jaren door in het pand. Wat doet dit met de werkdruk voor leerkrachten. Concreet is de vraag hoe school staat t.o.v. 'groei', hoe wordt het kleinschalige karakter gewaarborgd? Is een ambitie om te groeien, of is bijv. de kleinschaligheid belangrijker om te borgen?

RS licht toe welke gesprekken zij heeft gehad met SH en meldt dat SH al jaren probeert met gemeente in gesprek te komen gezien de prognose die de PWA maakte. Gesprekken zijn complex omdat ook de Gideon partner is in het pand en aangeeft door te willen groeien tot ca 38 leerlingen per groep, hierdoor is voor hen de noodzaak van extra lokalen minder groot. PWA hanteert als absolute maximum 32 leerlingen per klas, en hierdoor zijn recent aanmeldingen afgewezen of op een wachtlijst geplaatst. Recent spraken SH en RS met de bestuurder van SGH en hieruit bleek dat de realisatie van het nieuwe lokaal vertraging oploopt en pas 1 april klaar zal zijn.

MK stipt vertraging van extra lokaal aan; is dit geen probleem is voor de benedenverdieping? AR legt uit dat de leerkrachten van de betreffende groepen de zorgen herkennen, maar hebben er vertrouwen in dat het werkbaar blijft. Deze oplossing heeft de voorkeur boven het toevoegen van de instromers aan de bestaande groepen.

MR bespreekt het concept 'zorgplicht', waar liggen de plichten en rechten van school. SP licht ervaringen toe. Over het onderwerp blijft onduidelijkheid bestaan en RS zal dit afstemmen met SH.

MKR vindt het opmerkelijk dat PWA wel leerlingen aanneemt en vervolgens overwoog een bestaande groep naar de Goudmos te verhuizen. RS legt uit dat dit in een brainstorm is langsgelopen en uiteindelijk afviel. MKR mist een lange-termijn visie van PWA, waarom wordt een instroomgroep gemaakt op de Donge terwijl op de Goudmos beschikbare ruimte is?

JDH refereert aan artikel uit de krant dat in de gemeente dit speelt, en dat de lokale politiek er van op de hoogte lijkt te zijn.

MR bespreekt zorgen over de komende 1-2 jaar en de periode daarna: er staan immers nog meer woningen op de planning: hoe gaat PWA om met de langere termijn?

RS zal na deze vergadering terugkoppelen naar SH wat de zorgen zijn van de MR. Het verhuizen van bestaande groepen van de Donge naar de Goudmos is ongewenst en zou veel onrust brengen. MK: denk ook aan het imago van de PWA wat na jaren investeren zo goed is geworden: dit kan zomaar in heel korte tijd tenietgedaan zijn door ongecontroleerde groei. RS zal ook informatie inwinnen bij SH over wat de zorgplicht inhoudt.

JG vraagt of de verbouwing voor het extra lokaal geen overlast zal opleveren voor het onderwijs. RS zal dit nagaan.



**RONDVRAAG / WVTK**

N.v.t.

**VOLGENDE VERGADERING**

26 januari 2021, 19:30u

**SLUITING**

RS sluit vergadering om 21:00.